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PSM-INICIATIVAVERDS promourà la participació en la
campanya a través de les xarxes socials
 

  

PSM-INICIATIVAVERDS presenta avui els elements de la precampanya de la coalició a internet: la nova pàgina web i les
eines per a les xarxes socials: facebook, youtube, twitter i flickr.

La nova pàgina web està allotjada al domini "www.psm-iniciativaverds.cat". Incorpora informació sobre la coalició i sobre
els candidats, i també recull les notícies que genera l’activitat política de la coalició, així com el calendari i l’agenda dels
actes de campanya.

Així mateix, la nova web que presentam avui és una plataforma a través de la qual es pot accedir als perfils de
PSM-INICIATIVAVERDS a les xarxes socials com ara facebook o twitter. També des de la web es pot visitar el canal
youtube de la coalició, o l’arxiu fotogràfic online de flickr. I en sentit contrari, els internautes que entrin en contacte amb
nosaltres a través de les xarxes socials podran accedir a la web per consultar tota la informació que vulguin sobre la coalició.

A través de la nostra presència a la xarxa, des de la coalició PSM-INICIATIVAVERDS volem establir un diàleg amb tots
aquells ciutadans que ens vulguin conèixer, que ens vulguin demanar o consultar qualsevol dubte, o que ens vulguin fer
arribar qualsevol proposta. En aquest sentit, des de la nova web i des de les xarxes socials animam a la ciutadania a participar
amb nosaltres en l’elaboració de les nostres propostes polítiques.

Així, a través de la nostra web o dels nostres perfils al facebook, o al twitter, els ciutadans que estiguin interessats en
participar en l’elaboració del nostre programa electoral tendran la possibilitat de contactar amb nosaltres per tal d’organitzar
una reunió amb els candidats de la coalició. Durant els mesos de febrer i març elaborarem el programa electoral de
PSM-INICIATIVAVERDS a través d’aquestes reunions amb tots aquells ciutadans que ens vulguin fer arribar les seves
aportacions.
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Aquells que entrin en contacte amb nosaltres també tendran l'opció de rebre informació de la coalició, de col·laborar amb la
campanya electoral, d'esdevenir ciberactivistes de la nostra campanya, o fins i tot, si així ho volen, de fer d’apoderats el dia
de les eleccions.

En definitiva, lluny de les grans campanyes publicitàries dissenyades des de Madrid, la nostra campanya serà propera, de
tu a tu. La nostra activitat a la xarxa, com també la nostra campanya al carrer, es vol basar en la conversa permanent amb
els ciutadans: la política, en el segle XXI, s’ha d’elaborar amb la participació directa de la ciutadania.

"Pensa diferent"

Així mateix, avui presentam l’eslògan que utilitzarà la coalició PSM-INICIATIVAVERDS. L'eslògan és "Pensa diferent".
La nostra coalició representa l'alternativa al pensament únic del bipartidisme PP-PSOE. Nosaltres tenim unes prioritats
diferents respecte als partits centralistes i neoliberals: nosaltres pensam en Mallorca, pensam en les persones i pensam en el
medi ambient.

Pensar diferent vol dir pensar que hi ha solucions d'esquerres a la crisi: es pot encarar la recuperació econòmica
protegint l'estat del benestar. Front a les retallades socials nosaltres deim: hi ha alternatives d'esquerres per sortir de la crisi.

Pensar diferent vol dir pensar que podem decidir el futur: el futur no està escrit, els ciutadans i les ciutadanes de Mallorca
tenen la darrera paraula a l'hora de decidir quin govern volen per al seu país, o quin nivell d'autogovern volen. Front als
auguris triomfalistes de la dreta i front als límits que alguns volen imposar al nostre autogovern, nosaltres deim: el futur, el
decidim nosaltres.

Pensar diferent vol dir pensar que hi ha una altra manera de fer política: hi ha polítics honrats, compromesos amb un
projecte col·lectiu, que posen l'interès comú per davant dels interessos particulars i que actuen amb transparència. Front a la
creença que "tots els polítics són iguals", alimentada per alguns de manera interessada, nosaltres deim: es pot fer política amb
transparència i honestedat.

D'altra banda, més enllà de l'eslògan principal, es manté com a tancament el lema "Compromís amb Mallorca", incorporat
al logotip de la coalició. Aquest tancament pot variar, en funció de la variable territorial o sectorial: "Compromís amb
Palma", "Compromís amb Marratxí", "Compromís amb Alcúdia", etc; o "Compromís amb els joves", "Compromís amb
l'educació", "Compromís amb la cultura", etc.
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PSM-INICIATIVAVERDS presentarà al·legacions al projecte de
la Via connectora en ser "una autovia i no una carretera
convencional" 
 

El PSM-INICIATIVAVAVERDS de Palma presentarà legacions al projecte de la Via connectora que impulsa el Consell de
Mallorca, concretament, al tram comprès entre Inca i Camí dels Reis, en tractar-se, segons ha criticat el secretari general del
PSM, Biel Barceló, d'una " autovia i no d'una carretera convencional desdoblada, tal com s'havia pactat en el Pla Director
Sectorial de Carreteres ".

En una roda de premsa, Barceló ha considerat "il.lògic" que el Departament de Carreteres del Consell de Mallorca hagi
presentat aquest projecte "sense haver-ho consensuat amb l'equip de Govern", tenint en compte, segons ha remarcat, que el
que es va acordar entre el PSIB i el Bloc era construir una "carretera convencional en què no es poguessin superar els 80
quilòmetres per hora".

"S'havia parlat de que es faria una via urbana desdoblada i la sorpresa ha estat quan hem vist que el desdoblament és més una
autovia", ha subratllat, alhora que ha recordat que el president del Govern, Francesc Antich, "va assegurar al 2008 en seu
parlamentària que la velocitat màxima en la Via connectora seria de 80 quilòmetres per hora ".
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Per això, ha demanat a la presidenta del Consell de Mallorca, Francina Armengol, que es "aclareixi" amb Antich, després que
hagi defensat el projecte del Departament de Carreteres, que permetrà circular per aquesta via a 100 km / h, el que suposa una
lleugera rebaixa dels 120 km / h previstos en el projecte de Segon Cinturó ideat pel PP en la passada legislatura.

EL PSIB "S'HA PRECIPITAT"

Barceló ha considerat que no es pot parlar que el PSIB hagi "trencat" el pacte de governabilitat al Consell de Mallorca, si bé
ha estimat que aquest partit "s'ha precipitat per les presses" de dur a terme la Via connectora. No obstant, ha considerat que
"tot es pot reconduir", de manera que, segons ell, "es pot parlar", amb la finalitat que el PSIB i el Bloc arriben a un acord,
sobre la base del que s'ha pactat al començament de la legislatura en el Pla Director Sectorial de Carreteres.

Tot i que ha indicat que és "normal" que alguns es preguntin com és possible que un soci de Govern presenti legacions a un
projecte del Consell de Mallorca, Barceló ha apuntat que la seva formació aprofitarà el període d'informació pública per
plantejar legacions a la segona fase de la Via connectora, tenint en compte que encara no ha passat per la Comissió Balear de
Medi Ambient, a fi de sotmetre a l'avaluació d'impacte ambiental.

"La nostra voluntat és resoldre aquesta polèmica, però el que ha de entonar el mea culpa és el que no ha pactat aquest projecte
com tocava", referint-se així als socialistes, als quals ha recordat que els veïns han mostrat la seva "sorpresa", després que
s'hagi dit que el projecte havia estat consensuat amb ells. Precisament, els veïns s'han unit sota el paraigua d'una plataforma
per protestar per les expropiacions d'habitatges que realitzarà el Consell de Mallorca per a la construcció de la Via
connectora.

Així mateix, Barceló ha afegit que el seu partit també defensarà que els enllaços de la primera fase d'aquest projecte també se
sotmetin a l'avaluació d'impacte ambiental, tenint en compte, segons ha recordat, que el Departament de Carreteres
considerava que la primera fase no tenia de passar aquest tràmit, atès que ja ho havia fet en 2004.

ENLLAÇOS "COMPLICATS"

No obstant això, Barceló ha assenyalat que hi ha una sèrie d'enllaços "complicats", com el de Coll d'en Rabassa, que, al seu
parer, han de passar per l'avaluació d'impacte ambiental i, en aquesta línia, ha augurat que en algun punt de la primera fase de
la Via connectora caldrà soterrar la carretera o construir algun pont.

El líder del PSM ha recalcat que el seu partit sempre ha defensat que els desdoblaments "han de ser el més respectuosos
possibles amb el territori", de manera que ha manifestat que la Via connectora haurà de construir amb el "mínim d'impacte
ambiental i d'ocupació del territori ".

Finalment, Barceló ha ressaltat que la voluntat del seu partit és que la primera fase de la Via connectora es vagi construint,
mentre que la segona fase "s'ha d'arreglar molt", alhora que ha de passar per la Comissió Balear de Medi Ambient , el que
suposarà un tràmit d'un any en què "es pot parlar per mantenir el que havíem pactat".
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“El PP està segrestant la Llei d’Igualtat”
 

 
La consellera d'Afers Socials i diputada del Bloc, Fina Santiago, ha criticat que l'entrada al Parlament del president del PP,
José Ramón Bauzá, ha coincidit amb el bloqueig per part del PP de la tramitació de la Llei d'Igualtat entre Dones i Homes,
atès que, segons ha revelat, la presidenta de la Ponència en la qual s'han de debatre les esmenes parcials a aquesta normativa,
la popular Isabel Llinàs, va informar aquest dimarts que no tenia intenció de convocar aquest òrgan.

En una roda de premsa, Santiago ha censurat que amb aquesta actitud, el PP evitarà que es debati en el Ple l'esmentada Llei,
aprovada pel Govern el passat 11 de juny i que, entre altres aspectes, preveu que l'impagament de les pensions es considerarà
un cas de violència econòmica contra les dones equiparable a la violència física o psicològica. Per això, la consellera ha
demanat a Llinàs que convoqui la Ponència per a poder debatre les esmenes, tenint en compte que fins a l'entrada al
Parlament de Bauzá, la dirigent popular "es mostrava partidària de votar aquesta Llei i no en contra" .

En aquesta línia, ha criticat que el "canvi d'actitud" de qui va ser directora de l'Institut de la Dona a la passada legislatura
"coincideix" amb la presa de possessió del seu escó de Bauzá, després que Jaume Font decidís donar-se de baixa del PP. "Si
els populars volen votar en contra de la Llei, dependrà de la seva voluntat, però aquest partit no pot segrestar el debat", ha
recalcat Santiago, que ha destacat que aquesta normativa havia estat molt treballada amb el PP, raó per la qual ni aquest
partit, ni UM "havien presentat cap esmena a la totalitat".

Així, ha indicat que ella estava disposada a pactar el 70 per cent de les esmenes parcials presentades pel PP a la Llei
d'Igualtat, tenint en compte que la majoria d'elles reclamen donar una major estructura a l'Institut Balear de la Dona, una cosa
que comparteix Santiago. Per això, ha dit que "res justifica que aquesta normativa estigui encara pendent de discussió en el
Ple" i, en aquesta línia, ha recordat que, fins a l'entrada de Bauzá a la Cambra, el PP "sempre es va mostrar partidari que
aquesta normativa es pogués debatre, tot i que no tenia definit el vot ".

Per la seva banda, el portaveu del grup parlamentari, Biel Barceló, ha demanat al PP que l'entrada de Bauzá a la Cambra
balear "no es converteixi en un acte en contra de la igualtat entre homes i dones" i, en aquest sentit, ha lamentat que la
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intenció que manifesta aquest partit és que "no sortirà mai l'esmentada Llei" durant aquesta legislatura en la qual resten
només entre quatre i cinc Plens.

D'aquesta manera, ha censurat que si "no hi ha voluntat" per tramitar aquesta normativa "no hi haurà temps per aprovar-la",
mentre que altres lleis que s'han tramitat posteriorment, com la Llei de Mediació Familiar, "sí que s'han aprovat". "Si hi ha
voluntat que la Llei d'Igualtat tiri endavant, cal posar-se a treballar ja, encara que, en aquests moments, el PP ens transmet tot
el contrari", ha tancat.

VIOLÈNCIA ECONÒMICA

El Projecte de Llei d'Igualtat, aprovat per l'Executiu i que té set títols i 93 articles, defineix el concepte de violència
econòmica com "la privació intencionada i no justificada legalment dels recursos per al benestar físic o psicològic de la dona i
dels seus fills, o la discriminació a disposició dels recursos compartits en l'àmbit de la convivència de la parella ".

Així, la normativa permetrà a les víctimes d'aquesta violència econòmica accedir a les mateixes prestacions i ajudes que les
disponibles per a les dones que pateixen agressions físiques o psicològiques, cosa que actualment no poden fer. A més,
preveu que un informe social que acrediti que una dona ha estat víctima de qualsevol tipus de violència masclista serà
suficient perquè pugui percebre aquestes ajudes, mentre que fins ara s'havia de presentar una denúncia i esperar una
sentència.

Una altra novetat del projecte és que obliga a les administracions públiques-Govern, consells insulars i ajuntaments-a tenir en
els seus òrgans col.legiats i de selecció de personal una representació equilibrada d'homes i dones. El Govern entén per
representació equilibrada que cada sexe no superi el 60 per cent ni sigui inferior al 40 per cent.

Així mateix, el text marca que les administracions públiques han d'abstenir-se de formalitzar contractes amb empreses que
estiguin sancionades administrativament o condemnades per promoure o tolerar pràctiques laborals considerades
discriminatòries per a les dones. Aquesta abstenció es mantindrà mentre duri el període de sanció o condemna.

Una altra de les disposicions relatives a les dones maltractades és la que els atorga més punts, un cop hagi sentència judicial,
a l'hora d'optar a un pis de l'Institut Balear de l'Habitatge (IBAVI). Així mateix, el text consolida el Consell de Participació de
les Dones i es reafirma la necessitat de mantenir l'existència d'un òrgan autonòmic, l'Institut Balear de la Dona, com a
impulsor de les polítiques d'igualtat en la comunitat autònoma.

La Llei també garanteix una cobertura mínima de serveis que les administracions han de mantenir: una plaça en un centre
d'acollida per a dones víctimes de violència masclista per cada 3.500 dones i un centre d'informació per a cada 100.000
dones.

Finalment, preveu la creació de la figura del Defensor de la Igualtat de Dones i Homes, que serà adjunta al Síndic de
Greuges, que vigilarà i rebrà queixes de tots els temes d'igualtat referits a l'àmbit privat.
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Sampol aconsegueix incloure en la Llei d'economia sostenible un
grup d'esmenes beneficioses per a Balears 
 

 El Ple del Senat ha aprovat sis esmenes del senador autonòmic per les Balears Pere Sampol a la Llei d'economia sostenible i
que permeten incloure, en aquesta normativa, que s'elabori una planificació energètica singular per les illes en matèria de
renovables i contemplar les singularitats dels arxipèlags dins del Pla Estatal d'Infraestructures de Transport (PEIT).

 

Sampol ha aconseguit que la Cambra Alta validi aquest paquet d'esmenes, algunes de les quals han estat transacció, i que
permeten també que les activitats de serveis es contemplen dins el camp de la R + D, el que permetrà que el ParcBit i el
clúster TurisTEC puguin acollir-se a línies d'ajuts per a l'impuls de noves tecnologies. 

 

D'altra banda, el senador del Bloc per Mallorca va informar que també s'ha aprovat una esmena sobre relativa a una sèrie de
requisits per a companyies i agents d'assegurances i una altra relativa a la creació d'un fons de reserva obligatori de
cooperatives de crèdits transformades. 

 

LA LLEI SINDE "NO ÉS SATISFACTÒRIA" 

A més, el senador autonòmic per les Balears Pere Sampol ha expressat avui el seu rebuig a l'anomenada Llei Sinde perquè
considera que el seu contingut "no satisfà" ni a internautes ni a una part considerable de creadors i petits productors. 

 

Durant la seva intervenció en el debat plenari, Sampol s'ha oposat a la modificació plantejada en aquesta iniciativa sobre la

page 7 / 23



NÃºmero 42: Divendres, 11 de Febrer de 2011

regulació de les descàrregues digitals i que permet la intervenció judicial quan es produeixi accés a continguts protegits per
drets d'autor sense autorització.

El senador del Bloc per Mallorca ha manifestat que la seva formació política és partidària de "defensar la propietat
intel·lectual" encara que ha afegit que, al seu parer, el contingut de l'acord parlamentari assolit per PP, PSOE i CiU "no resol
el problema" de les descàrregues.  

 

ESMENES REBUTJADES 

 

D'altra banda, Sampol ha defensat durant el debat parlamentari altres esmenes que han estat finalment rebutjades com és el
cas del desplegament d'un paquet de mesures contra el frau fiscal i lluita contra els paradisos fiscals, en entendre que les
quantitats no declarades poden suposar entre un 20 i un 25% del PIB.

 

A més, Sampol ha sol·licitat la inclusió d'un canvi en la forma de tributació de l'IVA per a les Pimes i autònoms per modificar
el pagament d'aquest impost quan es procedeixi al cobrament parcial o total del servei i no en el moment d'emissió de factura
com ocorre actualment.

 

D'altra banda, ha defensat una esmena perquè no es reconeguin els títols nobiliaris que no estiguin recollits en la Constitució i
ha demanat l'eliminació de les diputacions excepte en el cas de les autonomies amb consideracions històriques, en referència
a les diputacions forals. 

 

Sampol ha explicat que aquesta mesura incideix l'austeritat de les administracions públiques en recordar que aquestes
institucions manegen un pressupost de 8.000 milions d'euros per canalitzar als ajuntaments, encara que en la realitat dediquen
part d'aquesta assignació a despeses corrents.
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“El canvi de model turístic ha de continuar: prou camps de golf i
més qualitat del servei” 
 

Representants  de la coalició PSM-INICIATIVAVERDS i de la Federació Empresarial  Hotelera de Mallorca (FEHM) s’han
reunit avui a la seu de la federació  per analitzar amb deteniment les propostes dels partits polítics i  l’organització
empresarial per tal d’apropar les apostes d’uns a les  necessitats dels altres. En aquest sentit, tant el candidat de la  coalició
PSM-INICIATIVAVERDS a la presidència del Govern, Biel Barceló,  com la presidenta de FEHM, Marilén Pol, han
ressaltat a la sortida de la  reunió el bon enteniment entre tots dos.

“Estem  preocupats perquè s’intensifiqui el canvi de model turístic que s’ha  iniciat aquesta legislatura: creixement zero i
qualitat del servei”.  Biel Barceló ha assegurat que hi ha hagut total acord i consens amb els  principals plantejaments de la
federació amb aquesta línia, ja que la  coalició dóna una importància molt rellevant a la principal economia  productiva de
Balears. Amb tot, Barceló ha recordat que el PSM i  INICIATIVAVERDS valoren per damunt de tot la protecció del territori
i  per tant s’oposen a la creació de nous camps de golf.

“Les  propostes valentes per seguir aposant per un canvi en el model turístic  és una dels eixos principals de la coalició”.
Barceló, en aquest  sentit, ha reconegut una coincidència total amb la preocupació de la  Federació pel que fa a la reconversió
de les zones madures com és la  Platja de Palma. Però també, pel que fa a la necessitat de  diversificació dels serveis i els
productes turístics per seguir fent  passes cap a la desestacionalització i per tant allargar la temporada.

“És  també una preocupació compartida la necessitat de l’eficiència sobretot  de l’Administració tan pel que fa a la
planificació a l’hora de dur a  terme els projectes, com pel que fa a les competències per evitar  duplicitats”.

Biel  Barceló ha participat en aquesta reunió junt amb Fina Santiago,  Consellera d’Afers Socials i membre de l’executiva
d’INICIATIVAVERDS,  Antoni Verger, candidat de la coalició a Palma, Magadalena Palou,  candidata número dos de la
coalició al Consell de Mallorca, així com  Toni Sansó, membre de la sectorial de Turisme del PSM-EN.
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El PSM-EN de Marratxí exigeix a Bauzá la renúncia a la
dedicació exclusiva com a batle
 

Joan Francesc Canyelles, regidor del PSM-Entesa Nacionalista a l’Ajuntament de Marratxí proposa una moció al consistori per exigir la renúncia de la
dedicació exclusiva del batle del municipi, José Ramon Bauzá. El regidor nacionalista ha registrat avui aquesta moció després que el batle, també president

del PP a les Illes Balears, hagi jurat també avui el càrrec com a diputat del Parlament. 

 

La moció insta al batle a renunciar voluntàriament a la seva dedicació exclusiva atesa la seva doble i fins a triple funció política i representativa dins el seu

partit i el consistori. 

 

“És de justícia que Bauzà deixi de cobrar el 65.000 euros brut anuals per una dedicació a l’Ajuntament que ni molt manco és exclusiva. Ja des de que va
assumir el càrrec de president del PP a les illes, ha disminuït moltíssim l'execució de les seves responsabilitats com a cap de l’equip de govern municipal, de

fet, com a molt va a l’Ajuntament un cop per setmana”. 
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Canyelles, regidor nacionalista i candidat de la coalició PSM-INICIATIVAVERDS  a la batlia de Marratxí, confia que Bauzà sigui responsable i just amb els
marratxiners i marratxineres i renunciï als doblers d’una dedicació gairebé inexistent als assumptes del consistori. “Ara serà encara més exagerat ja que ha

entrat al Parlament i, com ell mateix ha dit avui, hi ha entrat per quedar-se, per tant, seria convenient que abandonés fins i tot la batlia del municipi”. 
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El Govern realitza actuacions al Parc de Cabrera per valor de
720.000 euros 
 

 
 La  Conselleria de Medi Ambient i Mobilitat ha realitzat actuacions per  valor de 720.000 euros al Parc Natural de Cabrera
des que es va fer  càrrec de la gestió del parc, l'1 de juliol de 2009. 

El  conseller de Medi Ambient, Gabriel Vicens, ha detallat durant el ple  del Parlament les diferents actuacions que s'han dut
a terme des de  llavors, com la rehabilitació de les teulades d'edificacions com Can  Feliu i el museu, que han comportat un
cost de 210.000 euros. 

Així  mateix, en l'apartat de sostenibilitat s'ha reparat tot el parc  fotovoltaic amb una inversió de 175.000 euros, que permetrà
reduir a la  meitat el consum de gasoil del parc.

També  s'estan fent controls d'espècies invasores amb un pressupost de 100.000  euros i projectes de recerca, com un sobre
les tipologies de pesca amb  el qual es pretén estudiar la sostenibilitat de les espècies del parc. 

A  més, Vicens ha indicat que la Conselleria ha signat amb l'Ajuntament de  Palma una inversió de 235.000 euros-que en la
seva major part procedeix  de finançament del Govern central-per dur a terme projectes ambientals i  socials en el parc. 
Aquests inclouen, per exemple, obres d'accessibilitat, projectes arqueològics i la publicació d'una guia de rutes de busseig. 

Millora de les cases de Binifaldó

El conseller de Medi Ambient i  Mobilitat, Gabriel Vicens; acompanyat pel director general de  Biodiversitat, Vicenç Vidal;
pel gerent de l’Institut Balear de la  Natura, Guillem Rosselló; i pel gerent d’Espais de Natura Balear,  Francesc Aguiló,
visità el passat 10 de febrer les obres de  condicionament de les cases de Binifaldó, finca pública al municipi  d’Escorca
gestionada pel departament autonòmic.

Mitjançant aquestes  obres, s’han millorat les instal•lacions del refugi (amb una capacitat  de 30 places), s’ha canviat la
instal•lació elèctrica, s’han substituït  els elements de banys i dutxes per altres més moderns i es permetrà  l’accessibilitat de
les persones amb mobilitat reduïda. En total,  aquestes inversions a Binifaldó sumaran 413.000 euros: 330.000 
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d’electrificació, 80.000 a l’interior de les cases i 3.000 per a  eliminar la barrera arquitectònica d’un botador al camí que ve
de Menut.

Val  a dir que la Conselleria de Medi Ambient i Mobilitat té prevista per  enguany l’habilitació d’un nou refugi a ca ses
Collidores, un edifici  proper a les cases de Planícia, finca pública gestionada pel departament  autonòmic al municipi de
Banyalbufar. Aquest nou refugi, que oferirà  servei a una finca pública molt visitada des de que fou comprada l’any  2009,
tindrà una capacitat de 18 places i la inversió en el seu  condicionament és de 330.000 euros.

L’any 2010, la xarxa de refugis  de la Conselleria de Medi Ambient i Mobilitat tingué més de 6.000  usuaris, dels quals
aproximadament la meitat correspongueren als del  Parc Natural de Llevant (s’Arenalet d’Albarca, la caseta dels Oguers i  la
casa de s’Alzina). La resta de refugis de la xarxa de la Conselleria  són: Son Moragues (Valldemossa), Cúber, Gorg Blau,
Binifaldó i Lavanor  (Escorca), Comuna de Caimari (Selva), Son Real (Santa Margalida) i Coll  Baix (Alcúdia).
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El Parlament aprova per unanimitat una declaració per
consolidar i potenciar l’Institut Ramon Llull
 

El diputat Antoni Alorda (PSM) ha defensat avui la tasca realitzada per l'Institut Ramon Llull (IRL) a les Illes Balears des del seu retorn el gener del 2009,
sota la direcció de Francesca Tur, i destaca la unanimitat de tots els grups representats a la Comissió de Cultura, Educació i Esports del Parlament en

comprometre el suport a la consolidació i aprofundiment del projecte. “La continuïtat no hauria d’estar en perill”, subratlla Alorda.

Per aprofundir en la tasca de l’Institut, la proposta aprovada, a instàncies del Bloc-PSM-Verds, proposa institucionalitzar l’autonomia dels ens territorials i
les fórmules de participació efectiva en el govern de la institució. El PSM ha destacat que el funcionament del Llull ha respectat grosso modo aquests

principis, però que seria prudent regular-los en mecanismes estables, de caràcter confederal, que evitin decisions unilaterals.

Alorda ha aprofitat per proposar al President de la Comissió alguna sessió conjunta de les comissions de cultura dels Parlaments balear i català per tractar

conjuntament la tasca de l’Institut així com la possibilitat d’ampliar el seu abast, com ara pel que fa a canals temàtics de televisió.

Tots els grups han celebrat el nomenament de Vicenç Villatoro com a nou director de l’IRL. Tanmateix, aquest consens, i la unanimitat en els dos primers
punts, no s’ha produït en el tercer, en el qual es convida al País Valencià a incorporar-se al Llull, un punt que s’ha aprovat amb el vot contrari del grup

popular. 
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El PSM-EN vol que les Illes Balears rebin el canal Esport3
 

El PSM-Entesa Nacionalista treballarà perquè des del Govern s’adoptin les mesures escaients per facilitar la recepció de la
senyal televisiva del nou canal temàtic de la Corporació Catalana de Mitjans Audiovisuals dedicat exclusivament als esports,
Esport3.

Des del PSM-EN consideren imprescindible avançar en la consolidació de l’espai comunicatiu en català, sobretot pel que fa a
la recepció dels canals temàtics a tots els territoris de parla catalana. Per això, els nacionalistes afirmen que entre el Govern i
la Generalitat i, si cal, amb modificacions de la normativa estatal, s’ha de trobar la fórmula tècnica i legal per permetre que
els ciutadans de les Illes Balears segueixin gaudint de tota l’oferta televisiva en català.

Per exemple, des del PSM-EN consideren que un acord de col·laboració o d’associació entre els ens públics de radiotelevisió
de les Illes Balears i de Catalunya (l’EPRTVIB i la CCMA) solucionaria qüestions com la compra conjunta de drets
d’emissió per a tots els territoris, i possibilitaria l’adopció d’una estratègia comuna dels mitjans audiovisuals públics en
català (la qual cosa permetria una major racionalització dels esforços pressupostaris en aquest àmbit). A més, des del Govern
de l’Estat s’haurien d’habilitar els canals múltiplex de TDT necessaris perquè tots els ciutadans de les Illes Balears i de
Catalunya (també seria desitjable del País Valencià) poguessin accedir a tota l’oferta de TDT en català.

D’altra banda, el regidor del PSM-EN a Inca, Andreu Caballero, ha engegat a la xarxa social twitter una campanya (
http://act.ly/31s) a favor de la recepció del canal Esport3 a les Illes Balears, perquè des del nostre país es puguin seguir rebent
les emissions de la programació esportiva de Televisió de Catalunya, tant dels programes com les retransmissions.

Esport3 és un canal temàtic de TDT de la CCMA que dedicarà la seva programació íntegrament a la temàtica esportiva:
retransmissions d’esdeveniments esportius, programes d’actualitat i d’anàlisi, monogràfics, etc. El nou canal ha estat
emetent en proves durant els darrers mesos, i avui ha començat les seves emissions oficials.
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El PSM celebra el reconeixement dels correfocs i les colles de
diables com a elements d’interès cultural per part del Govern
 

El PSM-Entesa Nacionalista celebra l’acord que el Consell de Govern ha aprovat avui per reconèixer com a manifestació
festiva els correfocs, cercaviles i altres actuacions de colles de dimonis, diables i bestiari de foc.
 
La rellevància d’aquest acord rau en el reconeixement de l’ús de material pirotècnic després de l’aprovació de la Directiva
2007/32/CE de la Unió Europea que limitava les activitats amb pirotècnia. Ara bé, aquesta mateix directiva sí preveia el
reconeixement que avui s’ha produït per part de l’Administració autonòmica.
 
El PSM-EN celebra aquest acord perquè d’aquesta manera es garanteix la continuïtat d’aquests elements propis de la nostra
cultura i tradició i acomplir amb la mencionada directiva europea.
 
La Conselleria de Comerç, Indústria i Energia ha liderat la consecució d’aqueta fita per tal de preservar les actuacions de
dimonis, diables i bèsties amb l’ús del foc, unes manifestacions que principalment contribueixen a “la difusió de la cultura de
les Illes Balears a l’exterior”, tal i com resa l’escrit de la proposta d’acord. Un fet que ha comptat amb la col·laboració de la
Conselleria d’Educació i els Consells insulars d’Educació.
 
D’aquesta manera, la Conselleria d’Indústria pot aplicar la directiva europea per tal d’impartir els cursos de formació a les
colles de dimonis. De fet, avui mateix s’inicien les primeres sessions de formació a través de la Federació de Dimonis,
Diables i Bèsties de Foc de les Illes Balears.
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PSM-INICIATIVAVERDS treu la targeta vermella als
maltractadors
 

 
 
Els candidats de PSM-INICIATIVAVERDS al Parlament de les Illes Balears, Biel Barceló i Fina Santiago, així com els
candidats al Consell de Mallorca, Joan Font i Margalida Palou, junt amb el candidat de la coalició a la batlia de Palma,
Antoni Verger, han mostrat avui el seu rebuig contra la violència dels maltractadors.
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PSM-INICIATIVAVERDS mostra suport als Joves Units per la
Lluita Saharaui
 

Representants de la coalició PSM-INICIATIVAVERDS han mostrat el seu suport als joves que des del passat 4 de febrer se
concentren al passeig del Born de Palma per reclamar al govern espanyol que doni asil a 22 sahrauís que van arribar a
Canàries el passat mes de gener i exigir al Marroc l’alliberació de tots els presos polítics.
 
Els joves sahrauís han rebut amb positivament a Biel Barceló, candidat de la coalició a la Presidència del Govern, qui ha
acudit acompanyat pel diputat d’INICIATIVAVERDS Miquel Àngel Llauger, el candidat de la coalició al Consell de
Mallorca, Joan Font, a més del secretari d’organització del PSM-EN, Xavier Bacigalupe i el coordinador de Joventut de
l’Ajuntament de Palma, Antoni Noguera.
 
Tots han aprofitat per parlar amb els joves i mostrar-los-hi la seva preocupació per la situació d’injustícia i opressió que
pateix la població sahrauí al Marroc, i la manca de responsabilitat política i humana que mostra el govern espanyol davant
una problemàtica de la qual n’és co responsable.
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"Sebastià Gaià és el millor candidat per liderar el canvi a la
batlia de Manacor"
 

 
El PSM-Entesa Nacionalista ha escollit l’actual regidor nacionalista a l’Ajuntament de Manacor, Sebastià Gaià, com a
candidat a les eleccions municipals que se celebraran el proper mes de maig. Aquest dimarts al vespre, tant el secretari
general del PSM-EN i candidat de la coalició PSM-INICIATIVAVERDS a la Presidència del Govern, Biel Barceló, com el
Conseller insular de Cultura i candidat de la coalició al Consell de Mallorca, Joan Font, van acompanyar a en Sebastià Gaià
durant la seva presentació oficial com a candidat.

Membres de l’agrupació de Manacor i militants i simpatitzants es van apropar ahir vespre a la seu del partit al centre del
municipi per mostrar el seu recolzament a la candidatura encapçalada per Sebastià Gaià i Miquel Oliver, també regidor
nacionalista a l’Ajuntament de Manacor.

"És la persona idònia per representar els valors humans i polítics del PSM i liderar el canvi cap a polítiques d’esquerres,
progressistes i ecologistes, a la batlia de Manancor". Biel Barceló va dirigir aquestes paraules als presents a la vegada que va
recordar la valentia i la responsabilitat de Gaià amb els ciutadans del municipi a l’hora d’acceptar aquest repte de cara a les
properes eleccions municipals. "És un candidat amb majúscules".

Per la seva part, Sebastià Gaià va reconèixer assumir amb responsabilitat i orgull aquesta tasca per seguir fent feina per tots
els manacorins i manacorines. "Conec molt bé la gestió feta per l’actual equip de govern i no ens agrada, nosaltres ho farem
millor amb la confiança dels ciutadans de Manacor". A més, Gaià, ha recordat que la seva és una candidatura "per sumar i
amb un projecte fort, consolidat i amb visió de futur".

El candidat a la Presidència del Consell de Mallorca, Joan Font, va posar en valor el gran coneixement de la realitat
municipal i la visió de la política local de Sebastià Gaià, que el permeten convertir-se en un candidat perfecte per a
l’Ajuntament de Manacor.

A més, Barceló va recordar el bon moment què està travessant el PSM-EN, tant a nivell intern per la gran cohesió del partit,
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així com pel que fa a la consolidació de la presència nacionalista arreu dels municipis mallorquins. "Superarem les 35
candidatures municipals que vam presentar el 2007".

 

page 20 / 23



NÃºmero 42: Divendres, 11 de Febrer de 2011

Carme Garcia encapçala la llista de PSM-INICIATIVAVERDS
d'Alcúdia perquè "gent nova entri amb força a l'Ajuntament"
 

El PSM-EN i INICIATIVAVERDS d'Alcúdia han acordat presentar-se conjuntament a les properes eleccions municipals, en
una candidatura que estarà liderada per la nacionalista Carme Garcia. Aquest dimecres s'ha presentat en públic la nova
coalició econacionalista, que aspira a "entrar amb força a l'Ajuntament d'Alcúdia".

A la presentació de la candidatura han assistit els candidats a la Presidència del Govern, Biel Barceló, i al Consell, Joan Font i
Magdalena Palou, i la representant d'INICIATIVAVERDS a Alcúdia, Carmen Castro, a més de  diferents dirigents i militants
del PSM-EN i d'INICIATIVAVERDS.

Carme Garcia ha afirmat que els militants i simpatitzants nacionalistes i ecosocialistes d'Alcúdia estan "molt il·lusionats",
perquè "se'ns està acostant gent nova, amb ganes de fer feina, que no se sent representada per un Ajuntament en què
continuen els mateixos representants des de fa molts anys". La candidata de PSM-INICIATIVAVERDS d'Alcúdia s'ha
mostrat convençuda que "entrarem amb força a l'Ajuntament, i serem la veu d'esquerres i nacionalista que Alcúdia necessita.
Sobretot en aquest moment decisiu, de crisi econòmica, en què els ciutadans necessiten representants que tenguin il·lusió i
ganes de fer feina".

El candidat a la Presidència del Govern, Biel Barceló, ha destacat la importància de la candidatura de
PSM-INICIATIVAVERDS a Alcúdia, perquè demostra que nacionalistes i ecosocialistes alcudiencs s'han renovat i perquè
han constituït la mateixa coalició que concorrerà a les eleccions al Parlament i al Consell. Barceló ha afirmat que
"PSM-INICIATIVAVERDS és l'alternativa a les polítiques corruptes i destructores del territori del PP i a les polítiques
neoliberals del PSOE", i que serà "la tercera força política a les Illes Balears".
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'Pla Territorial: protecció i triangulació'
 

El Consell ha eliminat una vintena de les maldites ARTs. Aquelles que PP i UM presentaven com la panacea de la reconversió, i que en realitat suposaven

milers de noves places, algunes en llocs tan sospitosos, per inversemblants, com la de Es Crever a Marratxí, o a vorera de mar.

S’han reduït 400 hectàrees de creixement que, sumades a d’altres iniciatives, com la llei de Biel Vicens, superen les 2.000 hectàrees protegides durant la

legislatura: Muleta, Son Real, Cala Marçal, Cala Blanca, Cala Carbó, Son Baco, Es Guix, Es Pujols, Son Bosc, etc.

Només UM s’hi ha oposat. No hi ha dubte que el consens reforça la protecció, però, naturalment, també condiciona. L’ecologisme polític té el pes que té al
país. Tanmateix, seria ingenu no detectar com n’és de fràgil un consens confegit amb tan diverses intensitats de compromís. En el cas del PP, no respon a un

canvi de conviccions, sinó a càlcul estratègic:

D’entrada, llevar-se la pressió de les investigacions criminals sobre el Pla. No debades, l’eliminació de les ARTs pot haver influït decisivament en l’arxiu

provisional de la causa. Provisional, precís.

Però també s’ha de tenir molt present una inveterada pràctica política del PP, triangulació en va dir Dick Morris. Es tracta d’una tècnica per desactivar la
mobilització de l’electorat de l’adversari. El sistema més habitual contra l’esquerra és desanimar-la amb el “no era això, companys”, etc. Eficacíssim, per
l’entusiasme en què sempre és acollit pels propis progressistes. La triangulació cerca el mateix objectiu, però de manera més enrevessada: es tracta

d’eliminar de l’agenda temes de entre els que més motiven l’altre, assumint-los, no hi fa res si és contradient posicions anteriors.

El consens provoca efectes immediats: 1.- El tema no és notícia, i, per tant, per rellevant que sigui, s’esvaeix aviat. 2.- El consens aigualeix el valor afegit
dels promotors de la iniciativa (si el PP també hi està d’acord, no deu ser per tant...), contribuint al missatge, tan car a la dreta, que no hi ha diferències, línia
“tots són iguals”. 3.- El consens evita la polèmica, i, per tant, la presa de posició, la presa de partit dels ciutadans. 4.- L’agenda política s’ompl d’altres

temes, respecte dels quals, el qui ha triangulat es sent més ben posicionat.

Això sí, quan canvia la conjuntura, quan té govern, quan forja condicions mediàtiques favorables... la guineu muda de pèl, no de costums.

 

Antoni Alorda, PSM-Entesa Nacionalista
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